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如對以上內容有任何查詢或疑問，歡迎到 www.MW801.com 瀏覽或致電 2574 2229 與本公司聯絡。

風險聲明：投資產品保證金交易涉及高風險，未必適合所有投資者。高度的槓桿可為閣下帶來負面或正面的影響。閣下在決
定買賣投資產品前，應仔細考慮自己的投資目標、交易經驗以及風險接受程度。

可能出現的情況包括蒙受部分或全部初始投資額的損失，因此，閣下不應將無法承受損失的資金用於投資。投資應知悉投資
產品保證金交易有關的一切風險，若有疑問，請向獨立財務顧問尋求意見。

If you have any enquiry, please visit www.MW801.com or contact us at +852 2574 2229
Risk disclaimer: Trading precious metals and forex on margin carries a high level of risk, and may not be suitable for all investors. 
The high degree of leverage can work against you as well as for you. Before deciding to trade precious metals and forex you 
should carefully consider your investment objectives, level of experience, and risk appetite. 
The possibility exists that you could sustain a loss of some or all of your initial investment and therefore you should not invest 
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